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Tariceanu: Am convenit cu premierul o analiza pe OUG 114; trebuie un semnal dat

mediului de faceri cu privire la corectii

Presedintele ALDE, Calin Popescu-Tariceanu, a declarat joi ca a convenit cu premierul Viorica Dancila o

analiza a OUG 114, afirmând ca trebuie dat un semnal clar mediului de afaceri cu privire la disponibilitatea

de a corecta eventualele deficiente pe care aceasta ordonanta înca ar putea sa le produca.

"Am discutat despre OUG 114 modificata si, împreuna cu doamna prim-ministru si cu colegii din PSD, am

convenit ca trebuie facuta o analiza completa asupra ordonantei pe cele patru domenii - bancar, energie, societatile

de pensii private si telecomunicatii - si sa vedem daca au ramas ceva prevederi care afecteaza în mod negativ

mediul de afaceri. Sunt si prevederi care, fara îndoiala, trebuie pastrate, pentru ca nu tot ce a fost în ordonanta

poate fi criticabil, dar vom avea consultari cu aceste sectoare economice pentru a asculta puncte de vedere si avem

disponibilitatea sa facem corectii, daca mai este nevoie în momentul de fata. Ştiu ca si ministrul Finantelor, Eugen

Teodorovici, s-a angajat la acest lucru, dar am discutat cu doamna prim-ministru ca trebuie un semnal dat clar

mediului de afaceri, în sensul de a arata disponibilitatea de a corecta eventualele deficiente pe care ordonanta înca

ar putea sa le mai produca", a afirmat Tariceanu dupa sedinta coalitiei de guvernare.

El a explicat ca trebuie discutat nivelul de majorare a capitalului societatilor de administrare a pensiilor private.

"O serie de modificari deja s-au operat, dar vreau sa mai discutam o data daca nivelul de majorare a capitalului la

societatile de administrare a pensiilor private este acceptabil, rezonabil sau sa vedem daca în zona de

telecomunicatii nivelul taxelor este unul care este în acord cu dimensiunea pietei", a adaugat Tariceanu.
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